
Saksprotokoll i utval for kultur, idrett og regional utvikling - 15.11.2017  
 
Vedtak 
 
Utvalsleiar Beate Husa bad utvalet om at sak 145/17 og sak 146/17 vart tatt først, då Olympiatoppen var til 
stades for å legge fram sine grunngjevingar for tilrådingane i sak 145/17, og at begge sakene var unndrege 
offentlegheit. Eit samla utval var samd i forslag til endra sakliste. 
 
Med desse merknadene, vart innkalling og sakliste godkjend slik den låg føre. 
 


